
   Stanowisko Prezydenta Miasta Łodzi  w sprawie  
konsultacji społecznych budżetu miasta  na 2011 rok 

 
 

Dziękuję wszystkim mieszkańcom Łodzi za zainteresowanie i udział 

w konsultacjach dotyczących projektu budżetu na 2011 r.  

Mogę zapewnić, że zgłoszone uwagi i propozycje zostały poddane 

merytorycznej analizie i skonfrontowane z możliwościami finansowymi budżetu 

Miasta.  

Odpowiadając na Państwa postulaty zaproponowałam w autopoprawce do 

projektu budżetu na 2011 rok zwiększenie środków na: 

• edukację, z tego na wydatki bieżące 400.000 zł oraz na remonty                

i inwestycje 6.494.299 zł, w tym na wydatki związane                                   

z przeprowadzeniem audytów elektrycznych w budynkach komunalnych 

500.000 zł, 

• kulturę, z tego na wydatki bieżące 521.000 zł na dofinansowanie 

inicjatyw kulturalnych, stowarzyszeń i fundacji oraz współorganizację 

przedsięwzięć kulturalno -  artystycznych, na inwestycje 300.000 zł na 

zakup muzealiów dla miejskich muzeów i galerii, 

• sport, z tego na wydatki bieżące przeznaczone na promocję Miasta 

poprzez łódzkie kluby sportowe w kwocie 2.700.000 zł oraz na 

inwestycje w kwocie 500.000 zł z przeznaczeniem na Park Kultury 

Alternatywnej, nagrody dla trenerów w kwocie 56.000 zł, 

• realizację inicjatyw lokalnych, w tym na realizację programu „Zielone 

Podwórka” w kwocie 1.000.000 zł, 

• realizację „Programu 100 kamienic” w I etapie w kwocie 3.000.000 zł, 

• realizację budownictwa komunalnego w kwocie  2.248.000 zł, 

• inwestycje drogowe w łącznej kwocie 5.869.000 zł, w tym m.in. na 

modernizację nawierzchni drogowych w kwocie 2.000.000 zł, 

inteligentny system ochrony strefy ograniczonego ruchu na 



ul. Piotrkowskiej w kwocie 1.569.000 zł, program ochrony stanu 

technicznego dróg w kwocie 1.300.000 zł. 

Konsultacje przeprowadzone w tak szerokim zakresie były nowym 

wyzwaniem i źródłem doświadczeń, które będą wykorzystane w przyszłości            

z pożytkiem dla mieszkańców naszego Miasta. 

   Wobec powyższego pragnę przekazać, iż konsultacje społeczne w 

sprawie budżetu na 2012 r. rozpoczną się znacznie wcześniej, co pozwoli lepiej 

wykorzystać uwagi i propozycje mieszkańców oraz zapewni warunki do 

spokojnej pracy nad kształtem budżetu na 2012 r.   
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